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Z A P I S N I K
s 164. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 6. studenoga 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi,
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav,
imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice
Delnice,  Iva Žagar,  djelatnica  KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o.,  Davorin Klobučar,  djelatnik GSC
Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za
obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić,  Zvezdana Jerković,  Tomislav Mrle umjesto kojeg
sjednici  prisustvuje  Nikolina  Muhvić,  Dragan  Abramović,  Nikola  Muvrin  umjesto  kojeg  sjednici
prisustvuje Iva Žagar

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

DAVORKA GRGURIĆ
- Svakodnevne intervencije na Supilovoj  ulici.  Zbog navodnog kvara na stroju jučer se nije

dogodilo asfaltiranje.
- Postavljen je BNS na Šetalištu I. G. Kovačića, isfrezana je Sajmišna ulica gdje je postavljen

završni  sloj,  a  danas  se  postavlja  horizontalna  signalizacija.  Rasteretni  kanal  se  zatrpava,
prolazi su definirani.

- U Turnima je skinut asfalt i postavljen brušeni asfalt iz Supilove ulice. Jedan dio ceste jako je
loš i nastojat će se napraviti tako da prezimi zimu.

- U Malom Selu dogodio se nepredvidiv trošak jer je propala stara betonska cijev koju je trebalo
zamijeniti.

- Poslovi oko dolaska kontejnera za romsko naselje u Brodu na Kupi.
- Prometno redarstvo najviše na Šetalištu I. G. Kovačića.
- Komunalno redarstvo po potrebi.
- Pripremit prijedlog o odbacivanju žalbe MORH-a koja je zakašnjela. Daljnje konzultacije s

odvjetnikom Pintarom.
- Poslovi na izborima.
- Odlazak u GP Krk radi izrade kubusa.
- Prolaz kod Croatie je gotov, postavljena je javna rasvjeta.

DAVORIN KLOBUČAR
- Problematika Roma u Brodu na Kupi koji su smješteni na parceli RH i HŠ koji ne reagiraju.

Ljudi su jako nezadovoljni i negoduju, boje se dodatnog naseljavanja Roma.
- GSC  se  bavi  pripremom  11.  hrvatskog  sportskog  festivala  rekreacije  žena.  Radi  se  o

kompleksnoj priredbi.



INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Aktivnosti oko nabave informatičke opreme i polica za knjige.
- Poslovna komunikacija s Osnovnom školom radi besplatnog učlanjenja prvašića u Knjižnicu.
- Radijska emisija s Marinkom Krmpotićem.
- Uređenje izloga Knjižnice.
- Nabava građe u „Mjesecu knjige“.

ĐULIO JUSUFI
- Bliži se 15. 11. do kada je potrebno Ministarstvu financija dostaviti Prijedlog plana proračuna

za iduću godinu s projekcijskim godinama. Plan je skoro usklađen, drugi tjedan rješavaju se
javne potrebe i projekcije.

- Poslovi na izborima.

GORDANA PISKAČ
- Aktivnosti na Supilovoj ulici i Šetalištu I. G. Kovačića.
- Napravljeni su ugovori i odaslani prema izvođaču, kao i dopis prema javno pravnim tijelima

da daju zahtjeve za izradu UPU-a.
- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća.
- Za yambo plakat od 12 m2 nije potrebna dozvola.
- Policijska postaja je izanalizirala promet kod Lidla nakon čega su sazvali sastanak na koji su

pozvali Hrvatske ceste i projektante. Radi se o internom prometu.

IVA ŽAGAR
- Dovoz i postavljanje željeznih pragova kao podlogu za kontejnere.
- Sječa i odvoz grana u romskom naselju radi dopreme kontejnera.
- Čišćenje i odvoz lišća s ulica, grabljenje iz parka
- Uklanjanje ocvalog cvijeća, orezivanje ruža te priprema površina za zimu.
- Košnja površina.
- Postavljanje prometnih znakova.
- Pražnjenje kanti za smeće, pražnjenje kontejnera na grobljima.
- Redovno održavanje čistoće zgrade Grada i drugih institucija.
- Sadnja novih lipa u Supilovoj ulici.
- Kontrola gradske fontane.
- Potrebno je pronaći dokumentaciju od gradnje ili rekonstrukcije Radničkog doma kako bi se

vidjelo rješenje hidrantske mreže.
- Bilo je prigovora što stalno ne gori svjetlo na groblju te prigovor placara za popravak dijela

ulice gdje se održava sajam.
- Obrtu Šporčić dostavljena je narudžbenica za led rasvjetu oko kubusa.

NIKOLINA MUHVIĆ
- Dokumentacija za Dom HV je prikupljena, čekamo uvjerenje Urbanizma i HŠ.
- Na zahtjev stanara dogovoreno je rušenje 6-7 stabala u blizini zgrade u Kendru.
- Aktivnosti vezane uz advent.
- Kontakt s Državnim uredom za zaštitu i spašavanje.
- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća.

Dovršeno u 9,15



Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


